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Je tu únor, měsíc, který je plný očekávání - zejména díky
Valentýnu a tradičnímu plesu deváťáků. My jsme si pro Vás

připravili dva rozhovory. Jeden rozhovor je s nadějným
hokejistou Markem Daníčkem, který nám řekl něco o svém
sportovním životě. Dále si můžete přečíst článek o vstávání

nebo také o Erasmu v našich žáků v Portugalsku.  

Když ještě žirafa chodila do
školy, měla samé jedničky, jenom
z tělocviku měla pětku. Všichni jí
říkali: to máš dělat ta a zase tak.
Ale jí to prostě nešlo.
Když se blížilo vysvědčení, tak
žirafa plakala, až si lidi mysleli,
že prší. Když dostávali
vysvědčení, žirafa měla samé
jedničky až na jednu pětku z
tělocviku. Když přišla domů,
maminka se ptala, proč tak pláče
a žirafa řekla, že dostala pětku z
tělocviku. Maminka a tatínek
řekli: počkej tady. Šli do
vedlejšího pokoje a tam našli
svoje vysvědčení. Ukázali žirafě
svoje vysvědčení a tam byly
samé jedničky až na jednu pětku
z tělocviku. Pak už žirafa
neplakala.
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Editorial

Autoři jste vy!

Krásný obrázek na titulní stránku pro vás
namalovala Sofie Picková

ze 7.A. Děkujeme!
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Spisovatelé ze třídy 3.A, spolu s paní učitelkou Tesařovou, nasáli inspiraci v knize pohádek Miloše Macourka
a dvě z nich vám Marlene Keilová a Ella Batistová převyprávěly. Lotta Jánská se pustila dokonce do vlastního
příběhu. Jistě uznáte, že se jim to povedlo, a my v redakci se těšíme na další literární tvorbu!

Žirafa Kryštůfek, který se schoval v mixéru 
Žil byl jeden Kryštůfek, ten miloval šlehačkový dort. Jednou
maminka pekla tetě Anežce šlehačkový dort a on na něj měl
hroznou chuť. Když šla maminka dát šlehačku do mixéru,
Kryštůfek to viděl, tak si řekl: “Ježiš, já na něj mám takovou
chuť, tak já si do toho mixéru vlezu.” Jak řekl, tak udělal, vlezl
do mixéru a mixér udělal bzzz a z Kryštůfka byl dort. Nahoře
byla šlehačka, uvnitř marmeláda, byl ozdobený třešněmi a byla
to prostě nádhera. 
 Dort dali do krabice a jeli k tetě Anežce. A Kryštůfek si říkal: “To
je nádhera, jsem dort, ale to by byla škoda, kdybych nevěděl,
jak chutnám, co kdybych se ochutnal?” Jak řekl, tak udělal,
ochutnal se nahoře, dole, prostě skoro všude, až se skoro
snědl. 

 Bylo nebylo, byl jednou jeden hroch Emil a havran Jack. Jack jeden den nabídl, že půjdou na hřiště, a Emil souhlasil, tak
šli. Když dorazili, tak si začali házet, ale havran Jack se hrozně naštval a řekl: “Tak to je konec, už nejsi můj kámoš.”
 A najednou se tam objevila šedá kočka a povídá hrochovi Emilovi: “Tvůj kamarád je začarovaný, ale ty máš hrozné
štěstí kvůli tomu, že jsi potkal mě. Vezmi si ten míč a hoď ho po svém kamarádovi a bude v pořádku.” 
 Tak hroch Emil běžel a hodil míč po havranovi Jackovi, ale nic se nestalo. Hroch Emil běžel zase za šedou kočkou a ta
mu řekla: “To byl míč, který všechno promění na jednorožce. Jen jdi za svým kamarádem a uvidíš, co jsi ještě neviděl.”
 Běžel za kamarádem domů a před domem viděl jednorožce. “Počkej, to jsem já, havran Jack. Je to skvělé být
jednorožcem, jíst jen cukrátka a nesmrdět po okurkách. Kéž bys mohl být taky jednorožcem! Ukázal bych ti všechno.”
 “Počkat, možná bych to mohl zařídit,” řekl hroch Emil. “Znám jednu bystrou kočku, ta to zařídí.”Tak běželi k šedé kočce
a ta ho proměnila na jednorožce a žili spolu až do smrti za sedmero horami.

Když tetička otevřela krabici, začala ječet a říkala: “Tohle přece nebudu
jíst, to ujedly myši nebo co!” 
 “To není problém, já se sním klidně sám,” řekl Kryštof. A vážně se
málem snědl. Ale tatínek ho zastavil a řekl: “Jen klid, přines mixér a
bude všechno v pohodě.” Teta přinesla mixér a ten udělal na opačnou
stranu bzzz a Kryštůfek byl zas v pohodě. Tatínek řekl: “Tak a teď zahraj
tetě na piáno.” Kryštůfek si sedl, ale moc nedosáhl na pedály. Tatínek
řekl: “Tak se nediv, když ses málem snědl.”

Kamarádi za trest

Lotta Jánská, 3.A

Marlene Keilová, 3.A
Ella Batistová, 3.A

David Kodeš

Máte nápad? Nebo píšete a chtěli byste, abychom
nějaký váš text otiskli? Napište nám! Buď na e-mail

casopis@zsbila.cz,
nebo nám vhoďte nápad do schránky u vrátnice.

Napište nám!



Aktuality
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Ranní ptáče dál doskáče!

Nechce se vám ráno vstávat? Co říkáte na školu od 9 hodin? Představte si,
že by škola začínala až v 9 hodin. O hodinu víc spánku, žádné ranní stresy a
možná bychom byli i víc v pohodě a soustředění. Říká se, že by to mohlo
pomoct i s lepšími známkami. Co myslíte vy? Bylo by fajn mít víc času ráno,
nebo by vám to bylo jedno?

V posledních letech se stále častěji diskutuje o
posunu začátku školního dne na pozdější
hodinu, například na 9:00. Tento trend se
objevuje nejen v České republice, ale i v jiných
zemích. Jaké jsou výhody a nevýhody tohoto
řešení?

Výhody:
Více spánku – Děti se vyspí, protože nemusí vstávat
tak brzy. 
Lepší soustředění – Když se dobře vyspíš, máš více
energie a můžeš se více a lépe soustředit.
Zdraví – Kvalitní spánek má vliv na zdraví a zlepšuje
náladu, takže žáci nejsou tak vystresovaní.

Nevýhody:
Dlouhý školní den – Když škola začne pozdě, může
skončit pozdě, což je problém, pokud máš jiný
program po škole.
Méně času na kroužky – Když se škola protáhne,
nemáš už tolik času na sport nebo jiný volný čas.
Změna rozvrhu – Změnit začátek školy může být
složité pro školy i pro rodiny.

Abychom zjistili, jestli s tím souhlasí žáci,
zeptali jsme se jich a tohle nám řekli:

Tonda Špatný: Já bych nechtěl školu od devíti,
protože bychom končili pozdě a neměli bychom čas
na mimoškolní aktivity.
David Matoušek: Já bych školu od devíti bral,
protože bychom si mohli pospat a nebyli bychom
tak unavení ve škole.

Zeptali jsme se pana zástupce Švece, co si o tomto tématu myslí:
„Podle mě to má pozitiva i negativa. Myslím, že v současnosti je ve výuce od 8:00 nejefektivnější
2. vyučovací hodina. Žáci mají hodně energie a mají velkou snahu se výuky účastnit. 
Na druhou stranu by to znamenalo odchod ze školy o hodinu později, což by dělalo problém i
třeba s volným časem a omezovalo by to kroužky a jiné mimoškolní aktivity. 
Podle mě je tedy výuka od 8 hodin lepší než výuka od 9. 
Posun začátku nic neřeší a zároveň to jen odsunuje odpolední program a omezuje ho.“

Václav Najman, Nikolas Růžička, Tadeáš Janda 
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Alice Puršová , Anna Březinová

Bulvár

Rozhovor s paní učitelkou Kozelkovou 
Chtěli byste vědět, co má paní učitelka ráda, nebo proč si
vybrala učení chemie? To se dozvíte v tomto rozhovoru. 

Nejlepší zážitek, který se vám stal? 
Můj nejoblíbenější zážitek je narození mé dcery.

Proč jste si vybrala učení chemie?
Protože mě baví a je krásně voňavá a barevná.

Jaké máte koníčky nebo
volnočasové aktivity, které vám
dělají radost?
Ve svém volném čase ráda tancuji a
maluji.

Kdybyste měla možnost navštívit jakékoliv místo na
světě, které by to bylo a proč?
Miluji Prahu a moc ráda se do ní vracím.

Jaký byl váš oblíbený předmět, když jste byla malá?
Mým nejoblíbenějším předmětem ve škole byla výtvarná výchova.

Kdybyste nebyla učitelkou
chemie, co byste dělala?
Už jsem říkala, že mám ráda
Prahu, proto kdybych se
nestala učitelkou, tak by mě
bavilo být průvodkyní v Praze. 

Jaký pokus máte nejraději?
Nejraději mám analytickou chemii mědi.

Jaký je váš nejoblíbenější film nebo seriál?
Můj oblíbený film je Císařův pekař a pekařův císař.

Večer s Andersenem

Večer s Andersenem je
mezinárodní akce, kdy
knihovny, školy a dětské
domovy ve stejný čas otevírají
své brány, aby děti mohly
poslouchat čtení pohádek.

Anežka Peroutková a Sofie Binderová

zdroje: Land of tales

zdroje: nocsandersenem.cz

Zveme vás letos na 25. ročník večera s
Andersenem.

Program je určen dětem od 2.-5. třídy.
Letošní téma je pohádka Princezna na

hrášku, která slaví výročí 190 let.

Hans Christian Andersen byl dánský
spisovatel, proslul především jako

jeden z největších světových
pohádkářů. Mnohé z jeho 156
pohádek se staly již klasikou

(Princezna na hrášku, Ošklivé káčátko,
Císařovy nové šaty, Křesadlo, Malá

mořská víla).

Něco o autorovi

Rádi vás uvidíme v pátek 
28. března 2025

od 17-21 hodin ve školní knihovně.
Těšíme se na vás!



Tipy a zajímavosti
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Bára Malátková, Lucie Puršová

Životní styl

efektivní učení

Efektivní učení je klíčem k úspěchu. Nejde jen o to, kolik času strávíš v učebnicích, ale jak dobře využiješ čas 
k učení. V tomto článku najdeš pár jednoduchých typů a jde jen o to, co ti bude vyhovovat. Vyzkoušej a

uvidíš.

 klidné místo

 plán

poznámky

pravidelnost

jak?

opakováni 

přestávky

koncentrace
lepší soustředění
ztlum si telefon

stanovení cílů
rozdělení času
vytvoření
harmonogramu

myšlenková mapa
pro tebe
srozumitelné
poznámky

lepší zapamatování,
dlouhodobá paměť
méně stresu

soustředění
dlouhodobá
paměť
lepší produktivita

lepší pochopení
dlouhodobá paměť

Čtení patří k nejméně efektivním
metodám učení 

Při učení si dejte ovoce na energii,
oříšky a ryby na mozek 

Aplikace/stránky kde si můžeš psaný text přetvořit na
mluvený

je metoda organizace času, kdy se učíš 25 min a 5 min máš přestávku, při
které je dobré se dojít napít, najíst, prostě se odreagovat . Po každém čtvrtém
pomodoru si udělej pauzu 20-30 min, při které je dobré se trochu protáhnout.

Tato technika pomáhá udržet pozornost a zvyšuje produktivitu.

Technika pomodoro

Vědecké studie ukazují, že vizuální
podpora, jako jsou barevné
zvýrazňování, může zlepšit schopnost
pamatování a porozumění textu

ruzné techniky učení
(např. pomodoro)
pokládej sám sobě
otázky (co vím o
daném tématu?)

Otter.ai
Speechnotes
Microsoft Azure Speech to Text
TalkTyper

25 min učení 
5 min pauza
Po 4 opakováních
pauza 30 min

Jak se učit chytře, ne dlouho
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Věděli jste, že...
 portrétní fotografie Billy the

Kida od neznámého autora byla
v červnu roku 2011 v aukci

Brian Lebel's Old West Show &
Auction prodána za 2,3 milionů
amerických dolarů a umisťuje

se na 14. místě seznamu
nejdražších fotografií. 
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Historie

David Matoušek, Matěj Tichý

   Billy the Kid, pistolník, gambler, kovboj, sériový vrah, ale dokonce i šerif,
kterého pravděpodobně znáte z karetní hry BANG! opravdu žil, a to v 19.
století.

 Narodil se roku 1859 a zemřel roku 1881 v pouhých 21 letech. Měl mladšího
bratra narozeného o 4 roky později po narození Billyho. Jeho matka zemřela na
tuberkulózu roku 1874. Poprvé zatčen byl v roce 1875 za krádež oblečení a
střelné zbraně a v roce 1877 zabil místního kováře při hospodské rvačce. Roku
1881 při útěku z Fort Sumnerského vězení Billy zabil 2 spolupracovníky strážníka
Garretta. O 3 měsíce později byl však zastřelen policejním šerifem Garrettem. Po
smrti Billy the Kida se o něm začaly hodně psát knihy a později i točit filmy (knihu
o něm napsal dokonce i jeho vrah Garrett).

Billy the Kid

18. května 1855 V roce 155 se mělo převést 102 kg zlata z
Londýna do Paříže. Úkolem byla pověřena britská společnost
SER (South Eastern Railway). Podle plánu měli převést zlato z
Londýna do Folkestonu, kde se měli vagony se zlatem
přepravit na loď, ale zlato se do Folkestonu nikdy nedostalo.
Ale abychom zjistili, co se tehdy stalo, musíme se vrátit úplně
na začátek.
V roce 1853 by William Pierce vyhozen z SER, tak se rozhodl, že
společnosti vrátí úder. Rozhodl se spojit s jiným zaměstnancem SER
Jamesem Burgessem. Později v roce 1844 se setkal a spolčil s
profesionálními zloději Edwardem Agarem a Fannym Kayem. Další členi
týmu byl William Tester (také zaměstnaný v SER) James Saward. 
V červnu roku 1854 se Testerovi povedlo udělat voskový odlitek dvou klíčů
k bezpečnostním skříňkám, ale stále chyběl třetí. Tak Agar s falešným
jménem Archer odeslal 200 g zlata přes bezpečnostní služby SER. Když si
balíček šel vyzvednout, sledoval, kam zaměstnanci uložili klíč ke
schránkám. Dalšího dne, když zaměstnanci opustili kancelář, udělal
voskovou formu klíče. 
V květnu roku 1855 bylo všechno připraveno a konečně mohli začít. 
15. května Agar čekal na stanici London Bridge Station, Burgess dal signál
Agarovi a zbytku týmu. Po rozjetí vlaku šli muži vykonat svůj úkol. Agar
odemkl bezpečnostní schránky. Když vlak dojel do Boulogne, schránky byly
zváženy ale byly lehčí o 3 kg. Zaměstnanci to nechali být. Agarovi se hned
po krádeži povedlo zlato prodat.
 Agar byl později zatčen a prozradil Testera a Burgesse. Nakonec byli
všichni zatčeni a odsouzeni na 10 let odnětí svobody.

Zdroj: Wikipedie

Zdroj: Wikipedie

Velká loupež zlata 1855

Zdroj: dotyk.cz 

Fotografie vydražená za
2,3 mil. dolarů

Zdroj: Prime Video

seriál
Známý Billy the Kid má i historický

seriál (2022).
V hlavní roli byl Tom Blyth a příběh je
plný napětí a dramatických momentů.
Tom Blyth hrál i ve videoklipu Olivie

Rodrigo.
Seriál se odehrává v druhé polovině 19.
století, konkrétně v letech 1870 –1880.
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Speciál

Výprava z Bílé prozkoumala Madeiru,
žáci například sázeli stromy

Erasmus je program Evropské unie, který podporuje
spolupráci mezi jednotlivými zeměmi a řeší vzdělání
celkově. Zajišťuje nejen výměnné pobyty a stáže pro
studenty, ale i různá školení zaměřená právě na
rozvoj vzdělání a mezinárodní spolupráce.
Jak už název samotného projektu „GROW- Get
Responsible to the Outside World" napovídá, akce
byla zaměřena na životní prostředí a jak se člověk
může podílet na jeho ochraně.

Text odstavce

Jak bychom popsali madeirské
školy? A čím se liší od těch našich?

Školní jídelna: V obou školách, ve kterých jsme byli,
nemají na rozdíl od většiny českých škol na výběr 
z více jídel.

Životní prostředí: Madeirské školy mají mnoho projektů
zaměřených na téma životního prostředí a téma
ekologie jako takové hraje v jejich vzdělávání velkou roli.

Přístup škol: Místní školy se podobně jako naše snaží
napomáhat zdravému životnímu stylu žáků, ať už právě
pomocí tematických projektů či možnosti trávit co
největší čas venku. Podporují sportovní a volnočasové
aktivity studentů a usilují o co nejkvalitnější vzdělání pro
své žáky.
Dalo by se říci, že naše školy se od těch madeirských
liší méně, než by se dalo čekat.

V několika dnech, strávených spolu se studenty z
ostatních zemí a místními učiteli, jsme se věnovali
řadě aktivit zaměřených právě na téma životního
prostředí. Ať už sázení salátu na školní zahrádce
nebo návštěvě ekologického parku, kde jsme se
dozvěděli spoustu informací o tamní fauně a flóře. 
A právě tam jsem také v rámci rekultivace lesa,
zasaženého jedním z požárů, které jsou na Madeiře
bohužel poměrně časté, zkusili vysadit mladé
stromky, které v budoucnu pomohou obnově
ekosystému. 
Kromě aktivit spojených s ekologií jsme měli šanci
poznat madeirskou kulturu. Mohli jsme si zkusit místní
tance a hry nebo ochutnat tradiční jídlo. 
Díky času stráveném v místní škole jsme také měli
příležitost poznat rozdíly mezi tamějšími školami a
těmi našimi.

Jistě jste si už všimli, že se naše škola zapojila do
programu ERASMUS+, v rámci něhož se skupinka
žáků naší školy podívala na Madeiru a dalších akcí
spojených s ním se ještě ŽŠ Bílá bude účastnit.
Ale co to vlastně ten Erasmus je?

Marie Kurfürstová 
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Kultura

Anežka Peroutková, Sofie Binderová

Víte, co je ještě horší než nejhorší děti
na světě a co předčí i toho nejhoršího
učitele v celém vesmíru? Myslíme si,
že vám musíme prozradit tu hroznou
pravdu. Je to nejhorší rodič... v této
knížce najdete ty nejhorší z
nejhorších. Snad se tam nepíše o
vašem tátovi ani mámě...

Nejhorší rodiče na světě
-David Walliams-

Dávno pradávno, daleko předaleko,
existovaly dvě země.
Svět byl rozdělený na zemi ,,Venku’’,
obývanou podivnými bytostmi,
a zemí ,,Uvnitř’’, kde žili lidé. Jde o
setkání dvou bytostí, které se nikdy
neměly potkat. Dívenka ze země
Venku je fantasy komiks plný bohaté
představivosti a temných prvků. Jaká
ji doprovází tajemství a nejasnosti
tam Venku? A co se dozví při pobytu
s bytostí ze země Venku??

Novinky v naší knihovně

Dívka ze země Venku
-Nagabe-

Nechte se přenést do
tajuplné kouzelné země
s Alex a Connerem, o které
se všem dětem zdálo. 
Dvojčata čekají napínavá
dobrodružství plná
překvapení a kouzel, setkání
s pohádkovými postavami.
Nepůjde však jen o setkání
milá a příjemná. Boj dobra se
zlem totiž nikdy nekončí.

Země příběhů
-Chris Colfer-

Výstavy, exkurze, muzea

Vědeli jste, že...
V novém filmu se má
objevit neočekávaný

host. Kdo to je? Sama
Její výsost, královna
Alžběta II., která nás
opustila v září roku

2022. Nejsou to však
žádné počítačové triky,

snímek natočila pár
týdnů před svou smrtí.

Paddington v Peru
-v kinech od 30. 1. 2025- 
Pamatujete si roztomilého
medvídka Paddingtona,
vášnivého milovníka
marmeládových sendvičů?
Je zpátky! S rodinou
Brownových se vydává najít
svou tetu Lucy, která je v
domově důchodců pro staré
medvědy v Peru. Při
navštěvování krásné země
však narazí na záhadu.
Dokáží ji vyřešit a najít tetu? 

Neklidná duše
Jste fanoušci umění a
nevíte, kam za ním?
Přijďte se podívat na
japonskou umělkyni
Chiharu Shiota, která má
zajímavý styl tvoření.
Její výtvory jsou totiž z
vlněné příze! Poukazuje
na lidský život, smrt a
paměť. Výstava je do 28.
dubna.

Kunsthalle, Klárov 5,
Praha 1

Poetics of Encryption
Zajímá vás moderní
technologie? Ponořte se
do temného techno světa
a objevte umění
kódování. Výstava je
rozdělena na 3 části -
černá místa, černé
skříňky, černé díry.
Můžete ji navštívit od 13.
února do 11. května
2025.

Poklidné městečko Amity Falls
skrývá děsivé tajemství, s
příchodem zimy se začínají dít
nevysvětlitelné katastrofy a lidé
podezřívají temné bytosti z
lesa. Když přízraky nabídnou
splnění nejhlubších přání
výměnou za drobné
protislužby, Ellerie brzy
pochopí, že jejich úmysly jsou
mnohem zlověstnější. Dokáže
ochránit svou rodinu, kluka, co
má ráda, a celé město dřív,
než se vše promění v popel?

Drobné protislužby
-Erin A. Craigová-

Slovníček
Peru = stát na severozápadě Jižní
Ameriky
katastrofa = událost, která ničivě
postihuje přírodu nebo společnost

Galerie Rudolfinum, 
Alšovo nábřeží 12, Praha 1

Film

zdroj: ČSFD.cz zdroj: Novinky.cz

zdroje: Prague.eu, Forbes, Taylor & Francis Online
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Zábava

Dobré hry zdarma
Vhodné pro většinu lidí

3. War thunder
War thunder je bojová hra soustředící se
na bojové stroje. Hra má realistický vizuál,
modely vozidel a systém poškození.
Bohužel hra znevýhodňuje neplatiče a
soustředí se na letecké bitvy. Kvůli tomu
jsou ostatní vozidla spíše cíle pro letadla či
podpora. Kvůli neférovému prostředí hry
dochází při nadměrnému hraní u hráčů k
fenoménu známému jako “ztráta duše” a i k
příznakům schizofrenie. Hrajte na vlastní
nebezpečí.

2. Polytopia

5. Roblox4. The SIMS 4

1. Asphalt 9 Legends
Polytopia je mobilní strategická hra
podobná hře civilizace. Hraje se na
čtvercovém hracím poli rozděleném na
malé čtverce na kterých se pohybují
jednotky. Mezi sebou bojují frakce
založené na skutečných národech, i ty,
které jsou smyšlené a magické. Hra
také nabízí skvěle vyřešený multiplayer,
a to i na jedno zařízení, kdy se hráči u
daného zařízení střídají. Funguje i
offline!

Zdroj: MinirewievZdroj: Idcgames Zdroj: youtube: Not even gaming

Asphalt 9 legends je známá hra ze
ságy Asphalt.
Jde o závodní hru s auty ve které
získáváte a modifikujete různá auta
např. BMW, Nissan, Lotus, Porsche,
Lamborgini, Ferrari atd...
S auty poté můžete závodit a to i s
kamarády nebo sám. Tato hra nabízí
spoustu nekončící zábavy a proto vás
nikdy neomrzí.

Roblox je hra obecně považována za špatnou, a vskutku se většina obsahu na
této platformě pohybuje mezi odpadem a kognitivním rizikem, ale můžete zde
najít i hry zábavné, nebo dokonce kvalitní. Mezi ty “nezávadné” patří: Tower
defence simulator - název mluví sám za sebe. Block tales - příběhová hra, která
se vrací k původnímu styl roblox her. Dummies vs Noobs - bojová hra taktéž se
starším vizuálem, která nabízí mnoho zábavných herních stylů. Break in story -
další příběhová hra, spíše pro mladší hráče, kde jste se právě přestěhovali do
nového domu. Naneštěstí právě začala revoluce anarchistů. A nejlepší nakonec,
Shrek sad story school bully cry - příběhová hra, co změnila životy. Skvělých her
jistě najdete i více, nemůžeme zmínit všechny. Takže pokud vám některá z těchto
her nesedne, nezoufejte a klidně hledejte dále.

The Sims 4 je čtvrtý díl ságy The Sims a
je zdarma!!! Hra je simulátor života v
sousedství. Také je to RPG, takže hrajete
za jednu nebo více postav jako byste to
byli vy. Do hry existuje spousta modů,
takže vám po zahradě mohou běhat
dinosauři. Můžete si dělat téměř vše, ale
nesmíte zapomenout se o svojí postavu
starat aby byla zdravá, nehladověla a
celkově si užívala život, který ji dáte. Hra
je dobře graficky zpracovaná a realistická.
Také si můžete vytvořit více postav, takže
zábava nikdy nekončí.

Zdroj: Game joltZdroj: PinterestZdroj: InstagramFilmGame.pl

Tyto hry jsme vybrali pro jejich přístupnost všem
věkovým kategoriím i hráčům, co mají hluboko do
kapsy (odečtěte útratu za zařízení, na kterém hrajete). 
Kvůli tomu list neobsahuje náš názor a nesnažíme se
říct, že hry na listu patří mezi nejlepší.

Zdroj: youtube: STBlackST

Petr Pánek, Eduard Čelikovský



Jaké jsou Tvoje plány po skončení hokejové kariéry, 
pokud se nad tím už zamýšlíš?
  Nad tím jsem zatím ještě nepřemýšlel, nikdy nikdo neví, kdy
 kariéra skončí, nechci na to ještě myslet. 
Kde se vidíš za 5 let?
  Rád bych se viděl v NHL.
Co tě motivuje každý den trénovat a dávat 
do hokeje všechno?
  Abych zabezpečil rodinu a vrátil rodičům to, co oni dali 
mně na začátku kariéry.
Co bys doporučil mladým sportovcům? 
  Určitě ať makají a ono se jim to vrátí.
Co rád děláš ve volném čase, když nehraješ hokej?
  Rád si zahraji na počítači nebo si lehnu a koukám na seriál.
Máš nějaké hobby nebo zájmy, které ti pomáhají relaxovat?
  Asi bych řekl lehnout si, kouknout se na seriál, pustit si písničky 
a jenom relaxovat.
Jakým způsobem se udržuješ v psychické pohodě mimo 
sezónu?
  Rád chodím na jiné sporty a to mě furt drží v tempu.
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Matěj Novák, David Kodeš a Vincent Klement

Sport

Rozhovor s hokejistou Markem Daníčkem

 Jak jsi začal s hokejem, proč tě to zaujalo?
 Mamka mě vzala na brusle a skončil jsem u toho, bavilo mě to.
 Kdo byl tvým vzorem, když jsi začínal? 
 Určitě Voráček.
 Pamatuješ si nějaký okamžik, kdy sis uvědomil, že chceš hokej dělat
profesionálně?
 Asi když jsem byl poslední rok v dorostu.
 Jak se připravuješ na zápasy, máš nějaké speciální rituály
 nebo mentální přípravu?
 Rituály úplně nemám, jediný, co mě napadá, je stejná individuální
rozcvička.
Jaké máš cíle do budoucna?
 Určitě se živit hokejem.
.

Já o Tobě vím, že jsi sparťan, i v normálním životě, je pro tebe speciální hrát proti Slavii
nebo Kometě Brno?
 Proti Slavii určitě ano, ale jiný zápas prožívám jako každý jiný.
Jaký zápas nebo moment v kariéře ti zůstane navždy v paměti?
 Určitě gól proti Jihlavě, kdy jsem si házel s pukem.
Co považuješ za svůj největší hokejový úspěch dosud? 
 Že jsem se dostal na mistroství světa U18.
Jak tvá rodina a přátele podporuji tvoji hokejovou kariéru? 
 Podporují mě nejvíc, jak to jde, a jsem za to vděčný.
Jak si organizuješ čas mezi školou, hokejem a osobním životem? 
 Mám rád hodně odpočinku, občas si něco zahraji na počítači, ale rád ležím a odpočívám.
Má hokej vliv na tvé vztahy s přáteli nebo na tvůj volný čas? 
 Určitě to vliv má, ale když jsi s někým dlouho kamarád, tak je jedno, jak často se vidíte, ale je
důležité, že si píšete atd.

Marek Daníček na začátku února debutoval v reprezentaci U20 a hned dal gól. V
listopadu se stal v áčku Sparty nejproduktivnějším hráčem Extraligy juniorů a nejspíše

letos bude draftovaný do NHL.

Zdroj: hcsparta.cz



odpovědi:
1.B, 2.A, 3.B,3.A, 4.C, 5.A

Text odstavce

Sport 

Vincent Klement,Matěj Novák, David Kodeš 

4. Jaký tým vyhrál Mistrovství
světa ve fotbale v roce 2010?

     a) Portugalsko
 b) Německo
 c) Španělso

1. Jaký sport má závody, které se
jmenují "Tour de France"?

a) fotbal
     b) cyklistika

       c) stolní tenis

2. Kolik hráčů tvoří tým v ragby?
  a) 15 hráčů
  b) 10 hráčů

c) 5 hráčů

3. Který sport se hraje s míčem a
košem, a hráči se snaží dát koš?

    a) basketbal
b) házená
 c) volejbal

5. Kde se konaly letní olympijské
hry v roce 2024?

a) Paříž, Francie
               b) Praha, Česká republika

    c) Berlín, Německo

školní turnaje
Plavaní –       stříbrná squaddra chlapců,  6.–      7. ročník
V jednotlivých plaveckých disciplínách –       motýlek, prsa, kraul, znak,
štafeta 4 x 25m a štafeta 6 x 50m, dokázali chlapci vyhrát druhé
místo.
Turnaje se zúčastnili: David Hrubý (6.B), Theodor Kondrát (6.A), Timotej
Petrželka (6.A), Václav Šenfelder (6.C), Štěpán Soukup (6.C) a Stepan
Dudziak (6.B). Gratulujeme k pěknému výsledku!
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Bronzový squad devítek ve stolním tenisu
Naši žáci devatých tříd se zúčastnili pražského kola ve stolním tenisu,
kde naši žáci suverénně postoupili ze skupiny, poté ve čtvrtfinále, také
porazili své soupeře jednoznačným výsledkem 4:0, poté však proti nim
nastoupila sestava, která je už ale bohužel pro naše žáky porazila, ale v
zápase o třetí místo si zase spravili chuť a vyhráli opět jednoznačným
výsledkem 4:0.
bronzová sestava: David Kodeš, Oliver Olt, Matouš Hronek a
Sebastián Lichtneger.            

kvíz
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Patroni prvňáčků
Žáčci z 1.C se zamýšleli, jak by asi

vypadal jejich patron, neboli ochránce.
A protože své nápady i nakreslili,
můžeme si je všichni prohlédnout.

 Děkujeme! 
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